



Université Catholique de Bukavu

Communication et Relations extérieures

www.ucbukavu.ac.cd – Super Lacus Ac Montes Splendens

02 Bugabo, Avenue de la Mission, Commune de Kadutu, Ville de Bukavu

REPUBLIQUE DEMOCRATIQUE DU CONGO

MISE AU POINT SUR LES SITUATIONS SANITAIRE ET SECURITAIRE LOCALES N°001/SEPTEMBRE 2019

SITUATION SECURITAIRE

La situation sécuritaire est stable et calme dans la ville de Bukavu. En Province du Sud-Kivu, quelques cas de vol sur la route nationale Bukavu-Uvira (122km de Bukavu) ont été signalés entre le 14 et le 15 septembre 2019. Les forces de sécurité opérant dans la zone ont vite rassuré les habitants.

SITUATION SANITAIRE

La situation est également stable sur le plan épidémiologique. Il n'existe aucun cas testé positif de maladie à virus d'Ebola (MVE) dans la ville de Bukavu selon les rapports publiés par l'OMS et le Ministère de la Santé ce 15 et 16 septembre 2019. Dans le reste de la Province du Sud-Kivu, 38 cas de contact au seul cas confirmé et décédé sont suivis en territoire de Mwenga (207km de Bukavu).

UPDATE ON LOCAL HEALTH AND SAFETY SITUATIONS N°001/SEPTEMBER 2019

SECURITY SITUATION

The security situation is stable and quiet in the entire city of Bukavu. In the rest of the South Kivu Province, a few cases of robbery on the Bukavu-Uvira (122km from Bukavu) road were reported between 14 and 15 September. Security forces operating in the area quickly reassured the population.

HEALTH SITUATION

The epidemiologic situation is also stable. There are no tested positive case of Ebola virus disease in the city of Bukavu according to reports published by the WHO and the Ministry of health on 15 and 16 September 2019. In the rest of the South Kivu Province, 38 contacts with the only one confirmed and deceased case are followed in the territory of Mwenga (207km from Bukavu).

About us

Rector: Professor Kanigula Mubagwa

Faculties (7): Architecture and Urbanism, Law, Medicine, Agricultural sciences, Economics and Management Sciences, Science and Social Sciences.

Campus (4): Bugabo (headquarter), Karhale, Kalambo, Stanislas Haumont

Number of students in 2019: 2875

Geographical coordinates:

Bugabo's campus 2° 30' 03" S and 28° 50' 57" E

Uvira 3° 22' 22" S and 29° 08' 42" E

Mwenga 3° 17' 40" S and 28° 06' 02" E

Beni (Nord-Kivu) 0° 30' 04" N and 29° 27' 29" E

